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Abstract (en)
[origin: WO9107114A1] This tooth brush comprises a handle (2) and a head (3). The brush head (3) forms an angle of 135 DEG with the handle (2).
The aim of this invention is to facilitate brushing of dogs' or cats' teeth. The tooth brush is either in a single piece or has an interchangeable head. In
all cases, the handle has a projection (8) providing a thumb hold immediately prior to the head insertion point. The size of the handle is sufficient to
give a good grip.

Abstract (fr)
Cette brosse à dents est constituée d'un manche (2) et d'une tête (3). La tête de la brosse (3) forme un angle de 135° avec le manche (2). Le
but de cette invention est de brosser avec commodité les dents des chiens et des chats. La brosse à dents est, soit d'une seule pièce, soit à tête
interchangeable. Dans tous les cas, le manche présente un ergot (8) juste avant l'insertion de la tête, permettant le calage du pouce. Le manche est
suffisamment important pour obtenir une bonne prise en main.
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